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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2023. május 23. napján 13:00 órától 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Sebes Péter bizottsági tag 

Palicz István bizottsági tag 

Bodnár Ferencné bizottsági tag  

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag  (az 1. napirendi pont közben érkezett)      

            Zelina Dolóresz bizottsági tag   

 

Az ülésről távol maradt:            

Szabó János bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea osztályvezető, Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály 

Rácz Tóth Nikoletta osztályvezető, Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

Dr. Hegedűs Mária háziorvos 

Dr. Szilágyi George Thomas címzetes főorvos, fog- és szájbetegségek szakorvosa 

Dr. Vinczéné Csernátonyi Édua Emma fog- és szájbetegségek szakorvosa 

Lukács Márta vezető védőnő 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

dr. Madák Tímea osztályvezető, Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály 

Rácz Tóth Nikoletta osztályvezető, Pénzügyi és Adóhatósági Osztály 

Dr. Hegedűs Mária háziorvos 

Dr. Szilágyi George Thomas címzetes főorvos, fog- és szájbetegségek szakorvosa 

Dr. Vinczéné Csernátonyi Édua Emma fog- és szájbetegségek szakorvosa 

Lukács Márta vezető védőnő 

 Róth József képviselő 

 

Jegyzőkönyvvezető: 
                       Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 5 tag jelen van, egyben 

az ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével 

kapcsolatosan van-e észrevétel vagy egyéb javaslat.  
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Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem volt, az ülés napirendjét a meghívó szerint 

szavazásra bocsátotta.  

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 

igen szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet 5 éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Dr. Hegedűs Mária háziorvos 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Dr. Szilágyi George Thomas címzetes főorvos, fog- és 

szájbetegségek szakorvosa 

3. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fog- és szájbetegségek 

szakorvosa 

4. Előterjesztés a 2022. évi zárszámadási rendelet megalkotására 

      Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2022. évi munkájáról szóló beszámoló  

elfogadására 

      Előterjesztő: Lukács Márta vezető védőnő 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító 

Okiratának módosítására  
      Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 

      Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

8. Előterjesztés Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2022. évi ellátásának átfogó értékelésére 

      Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

 

Zárt ülésen: 

 

       Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 

 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet 5 éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Hegedűs Mária háziorvost, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Hegedűs Mária háziorvos: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag megérkezett. 
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Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: a beszámolóban az szerepel, hogy a rendszeresen letöltött 

központi adatok alapján az emberek elköltöznek, elvándorolnak, és ez látszik a betegforgalmi 

adatokon is. Megkérdezte, hogy meg lehet e határozni, hogy melyik városrészen jellemző az 

elköltözés, elvándorlás és milyen betegség típusok jellemzőek a körzetben. 

 

Dr. Hegedűs Mária háziorvos: az elvándorlás oka a munkalehetőség és sajnos sok az 

elhalálozás is. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a működési engedélyben két helyettesítő orvost kell 

megjelölni. Megkérdezte, hogy Doktornőt kik helyettesítik. 

 

Dr. Hegedűs Mária háziorvos: Dr. Holhos Mária és Dr. Fera László háziorvos látja el a 

helyettesítést. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az tájékoztatót átolvasva örült annak, hogy évi egyszeri 

laborvizsgálaton és tüdőszűrésen való részvételt ajánl doktornő. Mindhárom orvos 

tekintetében elmondaná, hogy egy nehéz időszakot élt meg mindenki amikor nem volt 

személyes kapcsolattartás az orvosokkal. Kérte, hogy ennyi idővel a pandémia után a 

kifüggesztett és a működési engedélyben szereplő rendelési idő betartása és a közvetlen 

kapcsolat a betegekkel biztosított legyen. Törekedjenek a preventív betegellátásra. Legyenek 

a betegek számára elérhetőek. Megköszönte doktornő munkáját. 

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság dönt 

arról, hogy – Dr. Hegedűs Mária háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi I. számú 

felnőtt háziorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

191/2023.(V.23.) határozata 

a sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Hegedűs Mária háziorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi I. számú felnőtt háziorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztatót 

elfogadja. 

 

 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: doktor úr januárban számolt be az 1 éves munkájáról. 

Megkérdezte Dr. Szilágyi George Thomas fogorvost, hogy van-e kiegészíteni valója az 

előterjesztéssel kapcsolatban.  
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Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos: sok változás az 1 éves beszámoló óta nem történt. A 

praxisközösséghez csatlakozott. A statisztikai adatokban hiányosságok vannak, mert 2022. 

évben váltott át egy másik rendszerre és onnan nem tudta lehívni az adatokat. A megelőzés 

nagyon fontos és sok betegség esetében a szájüregben jelennek meg először a tünetek. 

Gyakran előfordul, hogy ezeket a tüneteket észlelve küldi a betegeket szakorvoshoz vagy 

háziorvoshoz. Volt olyan időszak, amikor nem lehetett munkát végezni, aztán csak a 

sürgősségi eseteket lehetett ellátni, majd csak előzetes időpont egyeztetéssel és PCR teszttel 

rendelkezőket lehetett ellátni. Számára viszont jó is volt ez az időszak, mert több idő jutott 

egy-egy beteg ellátására, tájékoztatására és a preventív ellátásra is. A fogorvosi ellátásban van 

egy időkorlát és ha átlépi a fogorvos ezt az időkorlátot, akkor pénzbeni büntetést kap.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy mikor van lehetősége az iskolában 

tanuló gyermekek szűrésére. 

 

Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos: a COVID ideje alatt nem történt szűrés. Az 

iskolafogászati szűrés tavasszal és ősszel történik, a körzethez körülbelül 300 gyermek 

tartozik. A szülők a szűrés után a 300 gyermek 5%-t hozták vissza fogászati kezelésre, pedig 

több gyerek esetében indokolt lenne további kezelés.  Az elmaradt kezelések miatt az diákok 

szűrésére jelenleg nincs kapacitása, de szeretné behozni ezt a lemaradást is.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte doktor úr munkáját és jó egészséget 

kívánt.  

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

döntött arról, hogy – Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

192/2023.(V.23.) határozata 

a sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Dr. Szilágyi George Thomas fogorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi I. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

3. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma 

fogorvost, hogy van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos: az időkorlát, - melyet Dr. Szilágyi 

George Thomas említett - nagyon rossz dolog az indikátor rendszerben, mert egy fogat a 

fogorvos úgy töm be, hogy ne kelljen gyökér kezelni vagy ne kelljen kihúzni. Ezen az 

indikátor rendszeren folyamatosan dolgoznak, hogy jól működjön. A gyermekek szűrését 

valóban nem tudták elvégezni a COVID alatt, de már az éven és tavaly is elvégezték a 

szűréseket. Az a gond, hogy egy tanévbe nem fér bele a két szűrés. Nagyon régi probléma az, 

hogy a szülők nem hozzák vissza a gyermekeket szűrésre.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy a beszámolóban szereplő betegforgalmi 

táblázatban szereplő utolsó három oszlop mit jelent. 

 

Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos: a betegkódokat tartalmaz. A 

betegforgalmi adatoknál látszik, hogy a COVID ideje alatt csökkent a betegek száma és még 

most sem tért vissza az eredeti betegszám.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: doktornő az egyik olyan fogorvos, akire nincs panasz, 

negatív észrevétel, nincs reklamáció. Megköszönte doktornő munkáját és bízik abban, hogy 

számíthatnak a továbbiakban is a munkájára. Egy megjegyzése lenne a beszámolóval 

kapcsolatban, hogy az orvosok számára biztosított kedvezmény, hogy nem kell bérleti díjat 

fizetni a rendelő használatáért. Egy negatívum található a beszámolóban, hogy a lakosság 

fogazati állapota rossz, mivel egyes beavatkozások (fogpótlás, fogsor- és koronakészítés) 

költségei teljes mértékben a pácienst terhelik.  

 

Tekintettel arra, hogy más kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság dönt 

arról, hogy – Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

193/2023.(V.23.) határozata 

a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága döntött arról, hogy – Vinczéné Dr. Csernátonyi Édua Emma fogorvos által 

előterjesztett – a sátoraljaújhelyi III. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

 

4. Előterjesztés a 2022. évi zárszámadási rendelet megalkotására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Rácz Tóth Nikoletta osztályvezetőt, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 



 6 

Rácz Tóth Nikoletta osztályvezető: a 2022. évi zárszámadás a rendelet megalkotását 

megelőzte a 2022. évi beszámoló elkészítése, mely a Magyar Államkincstár részére 

megküldésre került. A Magyar Államkincstár megfelelőnek találta és ennek megfelelően 

készült el a zárszámadási rendelet-tervezet.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évi zárszámadási 

rendeletét a rendelet-tervezet szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

194/2023.(V.23.) határozata 

a 2022. évi zárszámadási rendelet megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

2022. évi zárszámadási rendeletét a rendelet-tervezet szerint alkossa meg.   

 

5. Előterjesztés a Védőnői Szolgálat 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Lukács Márta vezető védőnőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: mióta leadta a beszámolót azóta az a megtiszteltetés érte a 

Sátoraljaújhelyi Védőnői Szolgálatot, hogy a Miskolci Egyetem Egészségügyi Tudományi 

Karán folyó egészségtudományi képzés vezetőségének, oktatóinak és hallgatóinak javaslatára 

a Kar Tanácsának döntése alapján a Sátoraljaújhelyi Védőnői Szolgálat „Minta-gyakorlóhely” 

kitüntetésben részesült.  

 

Gratuláltak a kitüntetéshez. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Zelina Dolóresz bizottsági tag: a Hétszínvirág Óvodába járnak a védőnői hallgatók és 

nagyon sok információt tudnak nekik átadni az óvodai élettel kapcsolatban. Megkérdezte, 

hogy nem lehetne-e, hogy a védőnők két havonta megjelenjenek az óvodában.  

 

Lukács Márta vezető védőnő: ha az óvoda igényli, akkor fel kell venni az adott 

intézményhez tartozó védőnővel a kapcsolatot és szívesen elmegy. Régebben a 

szűrővizsgálatok az óvodákban történtek, de a személyiségi jogok védelme miatt ez 

megváltozott. Az óvodásba járó gyermekek státuszvizsgálata a szülők jelenlétében történhet, 

ennek következtében marad ki az óvodák látogatása.  
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Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beszámolóban az szerepel, hogy a születések 

száma csökken, viszont a táblázatban szereplő számadat azt mutatja, hogy növekszik a 

születések száma. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: két féle jelentés van az egyik, azt tartalmazza, hogy adott 

éven december 31. napjáig mennyi az aktuális csecsemő létszám és a másik az egész éves 

csecsemő létszámot tartalmazza, akikkel a védőnők foglalkoznak. Ez két fajta adat. Ez a két 

adat soha nem azonos, mert lehet, hogy az itt született a gyermek, de elköltöznek más 

településre és nem a sátoraljaújhelyi védőnők foglalkoznak a gyermekkel.  

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: megkérdezte, hogy mit jelent az, hogy nem volt a várandós 

tanácsadásokban jelentős eltérés és látja, hogy egy fő elhalálozott mi volt az oka ennek. 

Egészségügyi szociális veszélyeztetettség 30 gyermeknél volt tapasztalható. Megkérdezte, 

hogy mennyi gyermeket juttattak el a Pöttömke Biztos Kezdet Gyermekházba. A HPV elleni 

védőoltás mennyien vették igénybe. A különböző védőoltások vagy terhesség megszakítás 

kapcsán, ha rossz szociális háttér miatt volt szükség, akkor jelezték-e a Családsegítő Szolgálat 

felé és elirányították-e a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatalhoz rendkívüli támogatás 

igénybe vételére.   

 

Lukács Márta vezető védőnő: ez azt jelenti, hogy létszámban volt eltérés. Az elhalálozás 

oka összetett fejlődési rendellenesség, mely az élettel összeegyeztethetetlen volt. A Pöttömke 

Biztos Kezdet Gyermekház esetében a védőnők feladata, hogy a szülőt értesítsék a 

lehetőségről. Az egyik védőnő a Pöttömke Biztos Kezdet Gyermekház képviselőjével 

látogatást tett a hátrányos helyzetű területen lakók között. A HPV védőoltás beadásának 

igénybe vétele intézményfüggő van olyan intézmény, ahol nagy létszámban vették igénybe és 

van ahol kevesen. A szülők minden évben az ÁNTSZ által kiadott nyomtatványt kapnak, 

amiben nyilatkozniuk kell arról, hogy igénylik-e a védőoltást. Az igénybevétel attól függ, 

hogy milyen az osztályban a hangadó szülő.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: megkérdezte mi alapján állapítják meg, hogy egy csecsemő 

szociális okból veszélyeztetett és jelzik-e ezt valahová, a tanácsadás esetében csak a védőnői 

adat szerepel-e a táblázatban, nem tartja-e kevésnek a házi tanácsadások számát. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: gyermekvédelmi ellátásban részesül vagy sem, az hogy a 

védőnő mit gondol az nem mérvadó. A veszélyeztetettségről jelentést tesz a védőnő a 

jelzőrendszernek és felveszi a kapcsolatot a Családsegítő Szolgálattal és az illetékes 

intézmény megállapítja, hogy veszélyeztetett vagy sem. A jelentésben, amit továbbítanak csak 

a védőnői tanácsadások száma szerepel. A csecsemők státuszvizsgálatainak száma jelentősen 

megnövekedett, mert a védőoltások száma is megváltozott, így 1,2,3,4,6 és 9 hónapos korban 

történnek, kötelező védőoltásaik 2, 3 és 4 hónapos korban vannak. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a tanácsadáson van-e lehetőség a 

szülővel személyes beszélgetésre. 

 

Lukács Márta vezető védőnő: önálló védőnői tanácsadás esetében sor kerülhet személyes 

beszélgetésre, ha a szülő igényli. Az orvosi tanácsadás esetén viszont nincs rá lehetőség, mert 

nincs külön helyiség a félrevonulásra.  

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság 
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javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2022. évi munkájáról szóló 

beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

195/2023.(V.23.) határozata 

a Védőnői Szolgálat 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Védőnői Szolgálat 2022. évi munkájáról 

szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító 

Okiratának módosítására  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító 

Okiratának módosítását, valamint a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító 

Okiratát az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

196/2023.(V.23.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális 

Intézmény Alapító Okiratának módosítását, valamint a módosításokkal egységes szerkezetbe 

foglalt Alapító Okiratát az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

7. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződés megkötésére 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: az előző bizottsági ülésen tárgyalta és elfogadta a 

bizottság a II. számú fogorvosi körzet 5 éves munkájáról szóló beszámolót.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet területi ellátási 

kötelezettséggel történő feladatellátási szerződést az előterjesztésben foglaltak szerint kösse 

meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

197/2023.(V.23.) határozata 

a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 

feladatellátási szerződés megkötéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a sátoraljaújhelyi II. számú fogorvosi 

körzet területi ellátási kötelezettséggel történő feladatellátási szerződést az előterjesztésben 

foglaltak szerint kösse meg. 

 

8. Előterjesztés a Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2022. évi ellátásának átfogó értékelésére 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Bodnár Ferencné bizottsági tag: sikerült egy olyan anyagot átolvasni, ami számára 

rendkívül érdekes és mindig talál benne új információt. Az önkormányzat mindent megtesz a 

Sátoraljaújhelyen élő gyermekekért. Minden éven elmondja, hogy jó gyermeknek lenne 

Sátoraljaújhelyen ezt továbbra is fenntartja. Gratulált az anyag összeállításához. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte ezt az átfogó, részletes előterjesztés 

összeállítását. A gyermekeknek nagyon sok program és elfoglaltság biztosított. A rendszeres 

gyermekvédelmi kedvezményben részesülők száma csökken ez azért elgondolkodtató, mert 

ha elhelyezkedtek, akkor kiszorulnak ebből a támogatási formából, mert az egy főre eső 

jövedelem magasabb lett.  

 

 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné a bizottság elnöke 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 
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képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatok 2022. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja 

el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 

igen szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

198/2023.(V.23.) határozata 

Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2022. évi 

ellátásának átfogó értékeléséről  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely városban a gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatok 2022. évi ellátásának átfogó értékelését az előterjesztésben 

foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági 

elnök megköszönte a részvételt a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta 

munkáját. 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferencné  sk.               Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


